

Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting from Sunday 12/5/2025 during the school day hours.

- Grades from 1 To3 Will be assessed from 1/5/2025 during the school regular day, Last day will be Wednesday 14/5/2025.
- Starting from Thursday 15/5/2025, students' written exams will start at 6:45 a.m. Students have to be at the school campus from 6:30 a.m.... the end of the exam will be according to the exam schedule.

**Kindly adhere to the following rules:**

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils and Erasable Pen are not allowed.**
5. Grade 7→ 12 can use **Pencils during English and Science Exams when needed.**
6. Students must wear the school uniform during the test days.
7. Starting from 15/5/2025, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الرابع الى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاحد الموافق 12 مايو ٢٠٢٥ خلال الدوام الدراسي.  
• الصفوف من الاول الى الثالث سيتم اختبارهم خلال اليوم الدراسي ابتداء من ١ مايو ٢٠٢٥ ؛ و اخر يوم اختبارات سيكون يوم الاربعاء الموافق ٢٠٢٥/٥/١٤.

• ابتداءً من يوم الخميس الموافق ٢٠٢٥/٥/١٥ سيبدأ الاختبار من الساعة ٦:٤٥ صباحاً على أن يكون الحضور الساعة ٦:٣٠ صباحاً؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- ١- يمنع منعاً باتاً الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- ٢- خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- ٣- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب - الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها .
- ٤- الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للإزالة).
- ٥- الصفوف من السابع إلى الثاني عشر يسمح لهم باستخدام القلم الرصاص في اختبارات اللغة الإنجليزية والعلوم في حال الحاجة.
- ٦- نؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- ٧- المدرسة غير مسئولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.

## Gr.9G

Date	Time	Subject	Requirements
<b>Tuesday</b> 01/05/2025	During school day	اجتماعيات	١. الدرس الثالث والثلاثون: التقنيات الحديثة ص ٢٣٠. ٢. الدرس الخامس والثلاثون: الإنجاز الذاتي ص ٢٥٠. ٣. الدرس السادس والثلاثون العمل والإنتاج ص ٢٥٤.
<b>Tuesday</b> 06/05/2025	During school day	Biology	<b>12. Respiration (p.195-206)</b> <b>13. Excretion in human (p. 207-213)</b> <b>14. Coordination and response (p.214-240)</b> <b>15. Drugs (p. 241-245)</b> <b>16. Reproduction in plant (p.246-265)+ given past papers and worksheets</b>
<b>Wednesday</b> 07/05/2025	During school day	العلوم الإسلامية	١- التنجيم ص ٢٤ ٢- الإشارة بالسلاح ص ١٠٨ ٣- الأيمان ص ١١٦ ٤- الحنث في الأيمان ص ١١٩
<b>Thursday</b> 08/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	ICT	<b>Chapter 4,5,6 page 38:81</b>
<b>Wednesday</b> 14/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Math	<b>Chapter 1: Numbers (All Topics included in Foundation Tier)</b> <b>Chapter 2: Algebra (All Topics included in Foundation Tier)</b> <b>Chapter 3: Geometry (All Topics included in Foundation Tier)</b> <b>Chapter 4: Statistics (All Topics included in Foundation Tier)</b>
<b>Sunday</b> 18/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Combined Science	<b>B4 Biological molecules</b> <b>C3 Stoichiometry</b> <b>B5 Enzymes</b> <b>C4 Electrolysis</b> <b>B6 Photosynthesis</b> <b>C5 Chemical energetics</b> <b>B7 Human nutrition</b> <b>C6 Chemical Reactions</b> <b>B8 Transport in plants</b> <b>C7 Acids, bases, and salts</b> <b>B9 Transport in human</b> <b>C8 The periodic table</b> <b>+ given past papers and worksheets</b>
<b>Monday</b> 19/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	English	<ul style="list-style-type: none"> <li>In this paper, students' understanding of written language will be tested by a range of question types. The texts and tasks reflect an increasing level of challenge and will link with themes specified in the Subject content.</li> <li>Students are required to identify and understand the overall message, key points, details and purposes from items such as emails, instructions, public notices and advertisements, together with some material which will be longer, such as extracts from brochures, guides, letters, newspapers, magazines, literary texts, email and websites. The final text on the paper will be literary non-fiction.</li> <li>Students will also be required to collate relevant information across a text and draw inferences, make deductions, and recognize implicit meaning from a variety of written texts.</li> </ul> <p>Access to dictionaries is not permitted at any time during the test.</p>
<b>Tuesday</b> 20/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Chemistry	<b>Chapter 8 Acids, bases, and salts (p.116 – 133).</b> <b>Chapter 9 The periodic table (P.134 – 149).</b> <b>+ given past papers and worksheets</b>
<b>Wednesday</b> 21/05/2025	06:45 a.m To 08:15 a.m	اللغة العربية	الورقة الأولى : مراجعة دروس ( المفعول المطلق – الأسماء المبنية والمعربة – المبنى للمجهول – الأفعال الناسخة – والحروف الناسخة )
<b>Thursday</b> 22/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Physics	<b>3.1 General properties of waves</b> <b>3.2 Light</b> <b>3.3 Electromagnetic Spectrum</b> <b>3.4 Sound+ given past papers and worksheets</b>